
Zápis č.51 2024

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Honětice konaného dne L8.L2.2o24

v zasedací místnosti obecního úřadu

Veřejné zasedání zahájila v ].9,00 hod. starostka obce Markéta Soukupová, které bylo řádně
svoláno a vyhláŠeno. Uvedla, že hlasování o usneseních proběhnou po každém bodu. Dle

PrezenČní listiny ČlenŮ zastupitelstva (viz. příloha)je přítomno 7 členů, omluven nebyl nikdo.
Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Starostka navrhla zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu p. Martina
Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Zastupitelstvo obce Honětice určuje zapisovatele p.

p. Martina Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Výsledky hlasovánízapisovatele zápisu: pro 6, proti

Výsledky hlasování ověřovatelů zápisu: pro 7, proti

Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu

0, zdržel se 1,

0, zdržel se 0

Dále předložila starostka návrh programu veřejného zasedání, tak, jak bylo vyvěšeno na
Úřední desce, sama program doplnila o dva body dle nových skutečností, z přítomných nikdo
jiný program nedoplnil. Bod číslo 7 se posunul na č.9 a další body níže.

Navržený program:

L. Zahájenivolba zapisovatele a ověřovatele zápisu
2, Schválení programu

3. Schválení Návrhu Rozpočtu pro rok 2025
4. Schválení Návrhu Střednědobého výhled u 2O26-2028
5. Schválení Rozpočtového opatření č.4
6. Schválení vyhlášky o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
7, Poplatek stočného za přečerpanou vodu
8. Žádost o výkopové práce přes obecní pozemek p.č.8a8l2
9. lnformace starostky
10. Usnesení
11, Diskuse

Výsledky hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se O



V bodě č. 3 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení Návrhu RozpoČtu

pro rok 2025

Starostka seznámila zastupitelstvo s požadavkem schváleníNávrhu RozpoČtu na rok 2025,

tak jak byl řádně vyvěšen na úřední desce. Rozpočet je k náhledu u paní Dohnalové v Úřední

hodiny.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro7, proti0, zdrželise 0

V bodě č.4 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení Návrhu

Střed nědobého výhl e du 2026-2o28

Starostka seznámila zastupitelstvo s požadavkem schválení Návrhu Střednědobého výhledu

na rok 2026-2028, takjak byl řádně vyvěšen na úřední desce. Střednědobý výhled je

k náhledu u paní Dohnalové v úředníhodiny.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se ].

V bodě č. 5 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení RozpoČtového

opatření č.4

Starostka seznámila přítomné, že se jedná o narovnánípoložek účtŮ rozpoČtu dle aktuálního

stavu.

starostka nechala h lasovat:

Výsledky hlasování: pro 6 proti 0, zdrželi se ]-

V bodě č. 6 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení vyhlášky o

stanovení obecního systému odpadového hospodářství



Bod č. 9 lnformace starostky:

Na základě požadavku manželů Ležákových byla veřejně udělena pochvala občanům, kteří se
Podíleli na ořezání keřŮ a následném úklidu na prostranství před domem Ležákových

Starostka informovala občany o oslovenífirmy Artendr na cenovou nabídku včetně
vYhotovení projektu a podání Žádosti o dotace na silnice, které budou vypsány od ledna
2025.

Bod č. 10 Usnesení:

Zastupitelstvo obce Honětice se usneslo odsouhlasit bez výhrad všechny body dnešního
veřejného zasedání

Bod č. 11 Diskuse:

paní starostka si vzala slovo jako první a vyzvala přítomné k dotazům:

Nikdo z přítomných dotaz nepoložil.

Závěr:

Starostka poděkovala členŮm zastupitelstva i občanům za účast na veřejném zasedání
zastupitelstva, a v 19.41, hodin zasedání ukončila.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina členů zastupitelstva a hostů
2) lnformace o konání veřejného zasedání zastupitelstva obce
3) Obecně závazná vyhláška obce Honětice o stanoveníobecního systému

odpadového hospodá řství

4) Žádost o povolenívýkopové práce na p.č.B4B/2
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Jak zaznělo na minulém zasedánízastupitelstva obce, je nutné třídit v odpadech itextil.

Tento bod je nově přidán do závazné vyhlášky obce. Správnost vyhláŠky jiŽ proběhla

kontrolou na ministerstvu vnitra, je tedy možné schválit vyhláŠku zastupitelstvem k t.L.2O25.

Kontejner na textil bude dodán firmou TextilEco v průběhu ledna 2025.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 7 proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 7 seznámila starostka přítomné o požadavku Schvá!ení poplatku

z přečerpání vody do kanalizace

Starostka informovala přítomné, že na základě včerejšího telefonátu s lng. Foukalem (dělá

pro nás hlášení vod jako odpovědná osoba) bylo sděleno, že je nový zákon, který urČuje

obcím vybírat poplatek za přečerpanou odpadnívodu, která jde do spoleČné kanalizace.

Nově tyto poplatky jdou na náklady obce a ta má povinnost je vybírat od obČanŮ. PoPlatek

bude určen v korunách na m3/osoba/výpočet průměru spotřebované vody na osobu, tj

35m3. Starostka vyzvala přítomné, aby podali návrh výše tohoto poplatku. Z přítomných dal

návrh pan Tomáš Starý na 5,-Kč, dále probíhala diskuse, kde starostka navrhla 3,-KČ, tudíŽ

].o5,-Kč na osobu za rok. U chalupářů bude tento poplatek vybrán na nemovitost, nikoli na

osobu.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 7 proti 0, zdrželise 0

v bodě č. 8 seznámila starostka přítomné s žádostí o výkopové práce

Na základě právě předložené žádosti byl tento bod vložen do dneŠního zasedánÍ. Pan TomáŠ

Starý požádal o výkopové práce přes obecní parcelu č.84812 (nákres doloŽen), kde POtřebuje

natáhnout kabel optiky ke svému domu.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 7 proti 0, zdrželi se 0


